
PROTOKÓŁ Nr XV/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

29 grudnia  2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 
• radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 
uczestniczy 11  radnych (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Skupin Krzysztof –  
złożył mandat 5.12.2011, Maćkowiak Zygmunt), co stanowi quorum jest ona zatem władna 
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Przewodniczący obrad zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku 
obrad są wnioski. 
 Z wnioskiem o  dodanie do porządku obrad 3 projektów uchwał wystąpił Burmistrz 
Bojanowa Józef Zuter, 

w sprawie:
1) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej  

położonej w Gołaszynie,
2) zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Zaborowice na lata 2010 –  

2016”,
3) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  z budżetu Gminy Bojanowo dla  

niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego  prowadzonych 
przez podmioty niepubliczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich  
wykorzystania.

Propozycja została poddana pod głosowanie – wszyscy obecni na sesji radni opowiedzieli się 
za wprowadzeniem powyższych zmian – 11 „za”.

W związku z powyższym porządek XV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawia się 
następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej.
3.Zapytania radnych.
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4.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym.
5. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2012 rok,
2) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej    nieruchomości  
   niezabudowanej położonej w Gołaszynie,
3) zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Zaborowice na lata 2010 –  

2016”,
4)  ustalenia trybu i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Bojanowo dla  

niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez podmioty niepubliczne oraz trybu i zakresu kontroli  
prawidłowości ich wykorzystania,

5) zmian budżetu na 2011 rok.
7. Odpowiedzi na zapytania radnych.
8.Wolne głosy i wnioski.
9. Zakończenie.

Do pkt. 3 Zapytania radnych. 

Pytanie zadał radny Marek Kotlarczyk, który zapytał o zainteresowanego 
wydzierżawieniem terenu przeznaczonego pod boisko w Sułowie Małym.

Do pkt. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej Jagodziński przedstawił 
reprezentację Rady Miejskiej w Bojanowie w okresie od ostatniej sesji Rady tj. od dnia 20 
grudnia 2011 roku.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Do pkt 5. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz przedstawił informację z reprezentacji w okresie międzysesyjnym 
załącznik nr 3 do protokołu. 

Do pkt. 6 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2012 rok,

Pytań do projektu uchwały nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego obradom 
treści uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni 
na sesji radni – 11 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Skupin Krzysztof –  
złożył mandat 5.12.2011, Maćkowiak Zygmunt).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
29 grudnia 2011 roku w sprawie planu pracy na 2012 rok stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
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Do pkt. 6 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej    nieruchomości  
   niezabudowanej położonej w Gołaszynie,

Do projektu uchwały pytań nie było, w związku z powyższym przystąpiono do 
głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” ” 
(nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011,  
Maćkowiak Zygmunt). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 grudnia 2011 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej    nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Gołaszynie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Do pkt. 6 Podjęcie uchwał w sprawie:
3)   zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Zaborowice na lata 2010 –   
2016”,

Państwo radni pytań do projektu uchwały nie zadali, w związku z powyższym 
przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński odczytał treść uchwały. Za jej podjęciem 
głosowali wszyscy radni – 11 „za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Skupin  
Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011, Maćkowiak Zygmunt). Uchwała Rady Miejskiej 
w Bojanowie w sprawie zatwierdzenia zmian w „Planie Odnowy Miejscowości Zaborowice 
na lata 2010 – 2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Do pkt. 6 Podjęcie uchwał w sprawie:
4) ustalenia trybu i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Bojanowo dla niepublicznych   

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez  
podmioty niepubliczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich  
wykorzystania

Radny pan Stanisław Tomiczak zadał pytanie do paragrafu 2 ust. 1 w kwestii 
wysokości dotacji – cyt. „ czy inne podmioty też są zobowiązane przekazywać dotację w 
wysokości 75%”. Burmistrz wyjaśnił, iż jest to ustalone ustawowo.
Drugie pytanie zadał radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek, którego interesowała 
kwestia wysokości kwoty przekazywanej przedszkolu. 
Pani Skarbnik Mirosława Zamelska wyjaśniła, iż w poszczególnych miejscowościach 
kwoty są zróżnicowane; w Lesznie około 500 zł, w Górze i Rawiczu w granicach 400 zł. 
Więcej pytań nie było, Państwo radni przystąpili do głosowania. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni 11 „za” (nieobecni:  
Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Skupin Krzysztof – złożył mandat 5.12.2011, Maćkowiak  
Zygmunt).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie 
ustalenia trybu i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Bojanowo dla niepublicznych 
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez podmioty 
niepubliczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania została 
podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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Do pkt. 6 Podjęcie uchwał w sprawie:
5) z  mian budżetu na 2011 rok.  

Pani Skarbnik wyjaśniła Państwu radnym zmiany jakie zostały dokonane w budżecie 
gminy od poprzedniej sesji. Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami 
„za” (nieobecni: Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Skupin Krzysztof – złożył mandat  
5.12.2011, Maćkowiak Zygmunt).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie zmian 
budżetu na 2011 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Do pkt. 7. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Burmistrz wyjaśnił radnemu Kotlarczykowi, iż wpłynął wniosek w sprawie dzierżawy 
w/w gruntu. Opinia Rady Sołeckiej w powyższej sprawie była negatywna. Jeśli przepisy 
pozwolą grunt zostanie przekazany na cele ogólnospołeczne.

Do pkt. 8 Wolne głosy i wnioski

Przewodniczący Komisji Oświaty pan Franciszek Wieremiejko podziękował władzom 
i pracownikom Urzędu za zrealizowanie wniosku w sprawie postawienia znaku na 
zakręcie ulic Nowej i Platanowej.
Burmistrz wyjaśnił panu radnemu Franciszkowi Wieremiejko, iż zostanie tam postawione 
lustro.

Pod koniec sesji Burmistrz i Przewodniczący Rady złożyli wszystkim obecnym życzenia 
noworoczne przy toaście lampki szampana.

Do pkt. 9 Zakończenie 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za przybycie zamknął obrady o godz. 10.15.

Protokólant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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